



澳門大學學生會

Associação de Estudantes da Universidade de Macau

University of Macau Students' Union

第二十三屆澳門大學學生會

第 7/2021 號理事會通告

## 學生會及其附屬組織八月份活動安排

為配合特區政府的防疫政策「本澳各高等及非高等教育學校、青年團體，由 8 月 4 日起需停止一切校內活動、學生出境活動及學校組織的集體活動。」現澳門大學學生會決定由即日起暫停一切澳門大學學生會主辦或協辦之活動。

如各附屬組織已計劃舉辦活動，則需以電郵方式向理事會提出活動更改申請(S-005/F/SDS)或取消活動申請(S-006/F/SDS)，截止時間為 2021 年 8 月 14 日 17 時 00 分，逾時申請該活動則自動取消。

特此通告。

澳門大學學生會理事會

理事長



梁智傑

梁智傑

二零二一年八月七日



澳門大學學生會

Associação de Estudantes da Universidade de Macau

*University of Macau Students' Union*

The 23rd University of Macau Students' Union  
Notice of the Board of Directors No.7/2021  
**Arrangements for activities held by the UMSU  
and its sub-organization scheduled in August 2021**

In order to comply with the SAR government's epidemic prevention policy, "All higher and non-higher education schools and youth associations in Macao shall stop all school activities, student outbound activities and school-organized group activities from 4th August." From now on, the University of Macau Students' Union decided to suspend all activities organized or co-organized by the University of Macau Students' Union.

If the sub-organizations have planned to hold events, they need to submit an SAO Funding Application (Revised Approved Funding/ Change Activity Details) (S-005/F/SDS) or SAO Funding Application (Cancel Activity) (S-006/F/SDS) to the Board of Directors by email. The deadline is at 5 pm 14th August 2021. The event will be automatically cancelled if you apply for it thereafter.

Thank you for your consideration.

Director General of the  
Board of Directors of UMSU



Leo Leong

7/8/2021